
Protokół nr 46/10 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego, które odbyło się w dniu 13 września 2010 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12.00 i trwało do godz.15.45 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, oraz osoby zaproszone 
zgodnie z listami obecności, stanowiącymi załączniki  nr 1 i 2  do niniejszego 
protokołu. 
Prowadził obrady Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogusław Moskal. 

Przewodniczący obrad poinformował, że do Sejmiku wpłynęły dwa pisma 
Sylwestra Ślusarczyka domagające się odrzucenia wniosku Komisji Rewizyjnej 
wyrażonego w uchwałach Komisji z dnia 9 sierpnia 2010 r.: Nr 53/10 i 54/10 
oraz zajęcia przez Sejmik stanowiska w sprawie niedopełnienia przez Marszałka 
Województwa Świętokrzyskiego obowiązku nadzoru nad podległymi 
pracownikami. Pisma znajdują się w teczce 0551 Rozpatrywanie skarg i 
wniosków.  Zaproponował dyskusję w tej sprawie w pkt. 4 Sprawy różne. 

Zwrócił się z pytaniem do radnych, czy zgłaszają inne uwagi do porządku obrad 
przesłanego przy zaproszeniu na posiedzenie Komisji. 

Komisja innych uwag nie zgłosiła i zaaprobowała ww. wniosek oraz przyjęła 
jednogłośnie do realizacji porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Przyjęcie protokołu kontroli przeprowadzonej w Wojewódzkim 
Specjalistycznym Szpitalu Dziecięcym w Kielcach w przedmiocie stopnia 
realizacji zadań inwestycyjnych, przyjętych do realizacji w 2009 r. 

2. Zaopiniowanie wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za I 
półrocze 2010 r.  

3. Wyznaczenie zespołów kontrolnych do kontroli w zakresie: 

− realizacji uchwał Sejmiku podjętych w okresie od 30 listopada 2009 r. 
do 31 sierpnia 2010 r. 

− realizacji uchwał Zarządu Województwa  przyjętych w okresie od 31 
października 2009 r. do 31 sierpnia 2010 r. 

4. Sprawy różne. 

Radni otrzymali: 

przesłaną w dniu 21 września br. informację dotyczącą realizacji uchwał Zarządu 
Województwa przyjętych w okresie od 31 października 2009 r. do 31 sierpnia 2010 r. 

w dniu posiedzenia - kopie dwóch cytowanych wyżej pism Sylwestra Ślusarczyka 

P r z e b i e g  p o s i e d z e n i a :  

Ad 1. 
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Radny Wojciech Borzęcki - jako przewodniczący Zespołu kontrolnego, 
zapoznał Komisję z protokołem nr 43/10 kontroli przeprowadzonej 
w Wojewódzkim Specjalistycznym Szpitalu Dziecięcym w Kielcach 
w przedmiocie stopnia realizacji zadań inwestycyjnych, przyjętych do realizacji 
w 2009 roku.  

Protokół wraz z załącznikami znajduje się w odrębnej teczce KS. 0043 
Działalność kontrolna komisji. 

W  d y s k u s j i :  

Zastępca przewodniczącego Komisji Józef Grabowski zapytał poprosił 
dyrektora Włodzimierza Wielgusa stan zaawansowania realizacji 
poszczególnych inwestycji i efektywność nakładów inwestycyjnych, ilość firm 
startujących w przetargach na koncepcję nowego budynku szpitala, wpływ 
nakładów inwestycyjnych na poprawę rentowności Szpitala, straty i 
zobowiązania jednostki.  

Radny Andrzej Nowak zapytał o plany związane z inwestycją budowy nowego 
obiektu Szpitala.  

Radny Mieczysław Gębski zapytał o lokalizację nowego obiektu. 

Dyrektor Włodzimierz Wielgus odpowiedział na wszystkie pytania, a treść 
wypowiedzi Komisja uznała za wyczerpującą.   

Komisja bez uwag jednogłośnie zatwierdziła protokół kontroli i upoważniła 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do przedłożenia Sejmikowi do przyjęcia 
na najbliższej (31.05.2010r.) sesji wyników kontroli. Uchwała Komisji Nr 55/10 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie 
przyjęcia wyników kontroli stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Ad. 2. 
Skarbnik Województwa Maria Fidzińska-Dziurzyńska dokonała 
wprowadzenia do informacji Zarządu Województwa o wykonaniu budżetu 
Województwa Świętokrzyskiego za I półrocze 2010 r. Informacja stanowi 
załącznik do protokołu sesji Sejmiku. Informacja skrócona stanowi zał. nr 5 do 
protokołu.  

W  d y s k u s j i :   

Zastępca Przewodniczącego Józef Grabowski zapytał o przyczyny niepełnego 
wykonania kwoty 2.5 mln zł na usuwanie skutków powodzi. Poszkodowani 
rolnicy nie otrzymali przyznanych środków finansowych.   

Skarbnik Województwa Maria Fidzińska-Dziurzyńska wyjaśniła, że decyzje 
wpłynęły, a nie wpłynęły środki finansowe. Ponadto, żadna gmina nie 
wnioskowała o pomoc indywidualną w oparciu o przepisy z zakresu pomocy 



 3 

społecznej, toteż Sejmik na sesji zmienił przeznaczenie tych środków na zadania 
infrastrukturalne.   

Radny Józef Bąk wyraził zaniepokojenie o utratę niewykorzystanych 
pieniędzy.    

Radny Andrzej Nowak wskazał, by środki te przekazane były do puli środków 
niewygasających z dniem ostatnim starego roku, ponieważ potrzeby remontowe 
i modernizacyjne na drogach są ogromne. Opóźnieniom w inwestycjach nie 
zawsze winne są procedury uzgodnieniowe, czy przetargowe, np. materiały 
mogą być zakupione przed przetargiem na wykonawcę. Winna być większa 
korelacja między planem a przygotowaniem do inwestycji.  

Przewodniczący obrad, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie pozytywnej opinii o przebiegu wykonania budżetu 
województwa  za I półrocze 2010 roku.  
W jednomyślnym głosowaniu Komisja pozytywnie zaopiniowała przebieg 
wykonania budżetu województwa  za I półrocze 2010 roku.  

Ad. 3. 
Komisja powołała zespół kontrolny w składzie: Pan Bogusław Moskal 
(przewodniczący) i pan Józef Bąk do przeprowadzenia kontrolirealizacji uchwał 
Sejmiku podjętych w okresie od 30 listopada 2009 r. do 31 sierpnia 2010 r. 
Termin kontroli pozostaje do uzgodnienia. 

Komisja powołała zespół kontrolny w składzie: pan Wojciech Borzęcki i pan 
Krzysztof Dziekan do przeprowadzenia kontroli realizacji uchwał Zarządu 
Województwa  przyjętych w okresie od 31 października 2009 r. do 31 sierpnia 
2010 r. Termin kontroli pozostaje do uzgodnienia.  

Ad. 4. 
Komisja przyjęła do wiadomości dwa pisma Sylwestra Ślusarczyka domagające 
się odrzucenia wniosku Komisji Rewizyjnej wyrażonego w uchwałach Komisji 
z dnia 9 sierpnia 2010 r.: Nr 53/10 i 54/10 oraz zajęcia przez Sejmik stanowiska 
w sprawie niedopełnienia przez Marszałka Województwa Świętokrzyskiego 
obowiązku nadzoru nad podległymi pracownikami. Pisma znajdują się w teczce 
0551 Rozpatrywanie skarg i wniosków.  

Innych spraw różnych nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła Barbara Loch 

Przewodniczący obrad 

 

Bogusław Moskal 


